
                                        P R O T O K Ó Ł  NR 10/19 

 

 

z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej odbytego w dniu 20 listopada 

2019 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy ul. Komunalna 6. 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Polityki Gospodarczej: 

 

  1. Żabińska Aneta                                                

  2. Jankowska Anna Hanna 

  3. Dąbrowski Jan 

  4. Maciorowski Robert 

  5. Olszewska Ewa                                                      

  6. Organek Henryk                                             

  7. Perkowski Wiesław                                            

  8. Szumska Elżbieta                                  

  9. Wiśniewski Karol 

10. Wudarczyk Beata Ewa 

11. Wysocki Sławomir Andrzej 

12. Zwolińska Beata  

 

Członkowie komisji nieobecni na posiedzeniu: 

 

1. Danowska Ewa 

2. Gleba Stanisław 

3. Motus Marek                                                       

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Szleter Stanisław – Wójt gminy 

 

Posiedzenie komisji rozpoczęło się o godzinie 9ºº, a zakończyło o godzinie 11³º.   

 

 

Protokołowała: Ewa Okulska – inspektor Referatu Ogólnoorganizacyjnego. 

 

 

Proponowany porządek obrad: 

   

   

  1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

  2. Przyjęcie porządku obrad. 

  3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji odbytego w dniu 25 września  

      2019 roku. 
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4. Opinia komisji w sprawach jak niżej:  

      a/ Komunikatu Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 18  

          października 2019 roku w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11  

          kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok      

          podatkowy 2020, 

      b/ Komunikatu Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 18  

          października 2019 roku w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna,  

          obliczonej według średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za  

          pierwsze trzy kwartały 2019 roku, 

      c/ projektu uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od    

          nieruchomości, 

      d/ projektu uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów, terminów  

          płatności oraz zwolnień, 

      e/ projektu uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania,  

          wychowania i opieki w przedszkolach prowadzonych przez gminę      

          Grajewo oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania   

          przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do     

          końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, 

      f/ projektu uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy  

         Gminy Grajewo z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami   

         wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o     

         działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok, 

      g/projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Grajewo na 2019     

         rok. 

  5. Zapytania i wolne wnioski. 

  6. Zamknięcie obrad.   

        

  

Ad . 1 . 

 

 

Otwarcia posiedzenia komisji dokonała pani Żabińska Aneta  - Przewodnicząca 

Komisji Polityki Gospodarczej. 

Powitała członków komisji, pana Wójta oraz pracowników Urzędu Gminy 

biorących udział w dzisiejszych obradach. 

Następnie, na podstawie listy obecności  Przewodnicząca komisji stwierdziła, że 

w posiedzeniu udział bierze 12 członków komisji, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.    
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Ad . 2 . 

 

 

Przewodnicząca komisji przypomniała zebranym proponowany porządek obrad 

dzisiejszego posiedzenia, po czym zwróciła się z zapytaniem, czy zebrani 

zgłaszają zmianę lub uzupełnienie proponowanego porządku obrad ?  

W związku z tym, że nie zgłoszono żadnych propozycji Przewodnicząca komisji 

poddała proponowany porządek obrad pod głosowanie, który Komisja Polityki 

Gospodarczej przyjęła jednogłośnie.  

 

 

Ad . 3 . 

 

 

Przewodnicząca komisji stwierdziła, że protokół z poprzedniego posiedzenia 

odzwierciedla szczegółowo przebieg obrad, był do wglądu zainteresowanym w 

Biurze Rady, po czym zawnioskowała o przyjęcie protokołu. 

Członkowie komisji nie wnieśli do protokołu żadnych uwag i poprawek. 

W związku z powyższym Przewodnicząca komisji poddała swój wniosek pod 

głosowanie, w wyniku którego Komisja Polityki Gospodarczej jednogłośnie 

przyjęła Protokół Nr 9/19 z posiedzenia komisji odbytego w dniu 25 września 

2019 roku.  

 

 

Ad . 4 . 

 

a/      Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Wójtowi, który przedstawił 

Komunikat Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 18 października 

2019 roku w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej 

podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2020, która wynosi 

58,46 złotych za 1 dt. 

 W dalszej części swojej wypowiedzi pan Wójt przypomniał, że zgodnie z 

obowiązującymi przepisami rada gminy może przyjąć cenę podaną w 

komunikacie lub dokonać jej obniżki. 

Przyjmując cenę podaną w komunikacie rada nie podejmuje żadnej uchwały, 

natomiast obniżając tę kwotę rada zobowiązana jest do podjęcia stosownej 

uchwały. 

Następnie pan Wójt przypomniał, że w roku bieżącym obowiązywała kwota  w 

wysokości 54,36 złote za 1d, po czym zaproponował przyjąć cenę podaną w 

w/w komunikacie. 

 W związku z tym, że w otwartej przez Przewodniczącą dyskusji głosu nie 

zabrano Przewodnicząca komisji poddała w/w kwotę pod głosowanie, w wyniku 

którego Komisja Polityki Gospodarczej jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię 

na temat przyjęcia kwoty podanej w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu  
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Statystycznego tj. 58,46 złotych za 1 dt., która obowiązywać będzie w 2020 

roku. 

b/ Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Wójtowi, który przedstawił 

zebranym Komunikat Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 18  

października 2019 roku w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej 

według średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy 

kwartały 2019 roku, która wynosi 194,24 złote za 1m
3. 

W związku z tym, że w otwartej przez Przewodniczącą dyskusji głosu nie 

zabrano Przewodnicząca komisji poddała w/w kwotę pod głosowanie, w wyniku 

którego Komisja Polityki Gospodarczej jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię 

na temat przyjęcia kwoty podanej w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego tj. 194,24 złote za 1m3, która obowiązywać będzie w 2020 roku. 

c/ Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Wójtowi, który przedstawił 

zebranym propozycje stawek podatku od nieruchomości na 2020 rok oraz 

obowiązujące stawki tego podatku w roku bieżącym, po czym zwrócił się z 

prośbą do członków komisji o przyjęcie zaproponowanych stawek.  

W związku z tym, że do przedstawionej propozycji nie wniesiono 

żadnych uwag, Przewodnicząca komisji poddała projekt uchwały pod 

głosowanie, w wyniku którego, przy 11 głosach „za” i 1 „wstrzymującym się” 

Komisja Polityki Gospodarczej wyraziła pozytywną opinię na temat projektu 

uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

d/ Przewodnicząca komisji ponownie udzieliła głosu panu Wójtowi gminy, 

który przedstawił zebranym projekt uchwały w sprawie opłaty od posiadania 

psów, terminów płatności oraz zwolnień przypominając, że w roku bieżącym 

obowiązywała kwota w wysokości 121,00 złotych od jednego psa. 

W dalszej części swojej wypowiedzi pan Wójt zaproponował, aby stawka 

roczna opłaty od posiadania psów w 2020 roku wynosiła 50.00 złotych od 

jednego psa, co oznacza, że nastąpiłoby zmniejszenie stawki rocznej o 71,00 

złotych. 

W otwartej przez Przewodniczącą komisji dyskusji głosu nie zabrano. 

W związku z powyższym Przewodnicząca komisji poddała projekt uchwały pod 

głosowanie, w wyniku którego Komisja Polityki Gospodarczej jednogłośnie  

wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w sprawie opłaty od 

posiadania psów, terminów płatności oraz zwolnień.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

e/ Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Wójtowi, który 

poinformował zebranych, że do przedszkola w Rudzie uczęszcza ogółem 56 

dzieci, po czym przedstawił pokrótce projekt uchwały w sprawie ustalenia czasu 

bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki w przedszkolach prowadzonych 

przez gminę Grajewo oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania  przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym 

do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat. 
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W związku z tym, że do przedstawionej informacji nie zgłoszono żadnych 

uwag Przewodnicząca komisji poddała projekt uchwały pod głosowanie, w 

wyniku którego Komisja Polityki Gospodarczej jednogłośnie wyraziła 

pozytywną opinię na temat projektu uchwały w sprawie ustalenia czasu 

bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki w przedszkolach prowadzonych 

przez gminę Grajewo  oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania  przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym 

do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

f/   Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Wójtowi, który przedstawił 

zebranym projekt uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu 

współpracy Gminy Grajewo z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami   

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok. 

W związku z tym, że do przedstawionej informacji nie zgłoszono żadnych 

uwag  Przewodnicząca komisji poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja Polityki Gospodarczej 

jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w sprawie  

uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Grajewo z organizacjami 

pozarządowymi oraz z podmiotami  wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 

rok. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

g/ Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Wójtowi, który 

poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 

rok omówiony zostanie na dzisiejszej sesji, na co członkowie komisji wyrazili 

zgodę. 

 

 

Ad . 5 . 

 

 

W punkcie „Zapytania i wolne wnioski” głos zabrali: 

- pan Wójt poinformował, że nie ma projektu uchwały w sprawie stawek  

  podatku od środków transportowych, bo jeśli czegoś nie zmieniamy, to  

  obowiązuje nadal wcześniej podjęta uchwała czyli stawki tego podatku  

  pozostają niezmienione, zostają na tym samym poziomie, co obowiązywały w  

  roku 2019. 

- pan Wójt odczytał odpowiedź na pismo gminy z Ministerstwa Rolnictwa i  

  Rozwoju Wsi tj. informacje i wyjaśnienia dlaczego nie wszystkie obręby  

  ewidencyjne gminy Grajewo mogły zostać zakwalifikowane do płatności  

  ONW. 
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- Po wysłuchaniu informacji przedstawionej przez pana Wójta, w wyniku  

  krótkiej dyskusji Komisja Polityki Gospodarczej jednogłośnie wyraziła  

  pozytywną opinię na temat rozpoczęcia procedury dotyczącej remontu  

  świetlicy we wsi Kurejwa – zabytku, na remont którego musi być wyrażona  

  zgoda przez Konserwatora Zabytków.  

- pan Wójt przypomniał, że na terenie naszej gminy jest grupa seniorów, którzy  

  sporadycznie się spotykają, po czym poinformował, że w chwili obecnej   

  istnieje możliwość pozyskania 200 tysięcy złotych na utworzenie Klubu  

  Seniora,  po czym zaproponował o rozważenie możliwości  utworzenia  

  takiego klubu, którego siedzibą  byłaby świetlica w Rudzie. 

       W wyniku krótkiej dyskusji członkowie komisji jednogłośnie poparli w/w   

propozycję wyrażając jednocześnie zgodę na rozpoczęcie działań mających na 

celu utworzenie Klubu Seniora skupiającego seniorów z naszej gminy.  

 Po wysłuchaniu informacji przedstawionej przez pana Wójta, rozważając 

różne warianty, Komisja Polityki Gospodarczej jednogłośnie wyraziła 

pozytywną opinię na temat przeniesienia Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej do pomieszczeń po byłej Szkole Podstawowej w Rudzie. 

 

 

Ad. 6 . 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca komisji 

podziękowała wszystkim za udział w obradach zamykając dziesiąte posiedzenie  

Komisji Polityki Gospodarczej. 

 

 

                                      Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała                                                               Przewodnicząca komisji  

 

Ewa  Okulska                                                                Aneta Żabińska     

 


